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Absolutorium dla Zarządu Powiatu

Witamy w Wołominie!

Na sesji w dniu 29 czerw-
ca, Zarząd Powiatu Wołomiń-
skiego otrzymał absolutorium 
z tytułu wykonania budże-
tu za 2016 r. Pozytywnie spra-
wozdanie z wykonania bu-
dżetu powiatu i sprawozdanie 
finansowe za 2016 r., zaopi-
niowały Regionalna Izba Ob-
rachunkowa oraz Komisja Re-
wizyjna. Biorąc pod uwagę 
wykonanie budżetu za 2016  r. 
Komisja Rewizyjna, której 
przewodniczy radny Igor Su-
lich, wniosła o udzielenie ab-
solutorium Zarządowi Powia-
tu. Dochody budżetu zostały 
zrealizowane w 99,92% tj. w 
kwocie 182.727.716,58 zł, a 
wydatki w 91,35% tj. w kwo-
cie 180.486.527,10 zł. W głoso-
waniu radni najpierw podjęli 
uchwałę w sprawie zatwierdze-
nia rocznego sprawozdania fi-

nansowego wraz ze sprawo-
zdaniem z wykonania budżetu 
Powiatu Wołomińskiego za 
2016 rok, a następnie uchwa-
łę w sprawie udzielenia Zarzą-
dowi Powiatu absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za 
2016 r. Wyniki głosowań były 

identyczne, za zatwierdze-
niem sprawozdania głosowa-
ło 16 radnych, a 10 było prze-
ciwnych, przy braku głosów 
wstrzymujących. Takim sa-
mym wynikiem udzielono ab-
solutorium Zarządowi Powia-
tu.

Inwestycyjne 
podsumowanie roku 

Przed głosowaniem starosta 
Kazimierz Rakowski zaprezento-
wał radnym zadania inwestycyj-
ne zrealizowane w 2016 r.

(dokończenie na str. 4)

Bank Spółdzielczy w Os-
trowi Mazowieckiej posiada 
ponad stuletnią historię nie-
przerwanego działania. Zrze-
szony w Grupie PBS, jest ban-
kiem bezpiecznym i stabilnym, 
działającym w oparciu o wy-
łącznie polski kapitał. 

(dokończenie na str. 3)

Głosowanie nad uchwałą absolutoryjną: (od prawej) wicestarosta Adam Łossan, starosta Kazimierz 
Rakowski oraz prezydium Rady Powiatu: Janusz Werczyński, Jerzy Mikulski i Halina Bonecka

Wstęgę przecinają: Prezes Zarządu Banku Bartosz Kublik, dyrektor Szpitala Powiatowego Andrzej 
Gruza i starosta wołomiński Kazimierz Rakowski
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Wołomin i Radzymin 
w Sieci Szpitali

Zapraszam do mojego Biura Poselskiego: 
Ząbki ul. Wojska Polskiego 1 lok. 107, 

po uprzednim umówieniu telefonicznym 
pod nr tel. 731 970 077.

Zapraszamy do Placówki Parterskiej w Rembertowie 
ul. Gen. A. Chruściela ''Montera'' 37/39 lok. 201 
tel. 22 778 92 30, pn.-czw. 9:30-17:30 pt. 8:00-16:00

Narodowy Fundusz 
Zdrowia opublikował listę 
szpitali wchodzących do 
tworzonej sieci, które mają 
zagwarantowaną umowę z 
NFZ. W sieci znalazły się 
tzw. szpitale ostre, których 
dobre funkcjonowanie za-
bezpieczy Polakom bezpie-
czeństwo opieki szpitalnej, w 
sumie 597 placówek. Każdy 
szpital, który znalazł się na 
liście, ma zapewnione finan-
sowanie, a więc ustabilizo-
waną sytuację ekonomiczną. 
Każdy otrzyma ryczałt, z 
którego będzie sprawozda-
wał. Uprości to działalność i 
zlikwiduje dużą część niepo-
trzebnej biurokracji w szpi-
talach. Szpitale będą mogły 
skupić się w większym stop-
niu na leczeniu pacjentów 
bez konieczności corocznej 
walki o kontrakt i sądzenia 
się z NFZ o zapłatę nadwy-
konań. 

Dzięki sieci szpitali pa-
cjenci będą mogli liczyć, że 
ich szpital kompleksowo 
zorganizuje im opiekę. W 
szpitalach obok Szpitalnych 

Rondo poprawi bezpieczeństwo

Oddziałów Ratunkowych i 
Izb Przyjęć pojawią się przy-
chodnie Nocnej i Świątecznej 
Opieki Zdrowotnej. 

Nowy system przywraca 
sprawiedliwość. Szpitale, w 
których były zbyt niskie kon-
trakty w stosunku do rzeczy-
wiście wykonywanych usług, 
dostaną teraz po prostu lep-
sze finansowanie. Nie będzie 
już możliwości wynoszenia 
dochodowych świadczeń do 
placówek prywatnych, a po-
zostawiania deficytowych w 
szpitalach publicznych. Takie 
praktyki doprowadzały w 
ubiegłych latach do zapaści 
wielu szpitali w całej Polsce. 

Pozostałe szpitale, któ-
re nie znalazły się w sieci, 
będą mogły uzyskiwać kon-
trakty na dotychczasowych 
zasadach. Do sieci szpitali 
nie weszło np. szpitalnictwo 
psychiatryczne, opieka dłu-
goterminowa i tzw. szpitale 
jednodniowe.

W sieci znalazły się Szpi-
tal Powiatowy w Wołominie 
(jako szpital II stopnia) oraz 
Centrum Medyczne im. Bi-
twy Warszawskiej 1920 r. w 
Radzyminie (szpital I stop-
nia). W sumie na umowy dla 
obu placówek NFZ przezna-
czy rokrocznie zdecydowanie 
większe środki finansowe niż 
w latach poprzednich. To 
bardzo dobra wiadomość dla 
naszego samorządu, perso-
nelu szpitali i mieszkańców 
powiatu. 

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Zaprojektowane rondo ma 
następujące parametry: średni-
ca zewnętrzna 30 m,  jezdnia o 
szerokości 6 m, pierścień o sze-

rokości 3,5 m, wyspa centralna 
(zieleń) średnica 11 m.

W obrębie ronda pojawi się 
ścieżka rowerowa bitumiczna. 
Ciągi piesze wykonane będą  z 
kostki betonowej.

Zakończenie umow-
ne inwestycji określono na 

Trwa budowa ronda na ul. Strażackiej w Rembertowie. Z pewnością ułatwi ono włączanie się do ruchu pojazdów nadjeżdżają-
cych z bocznych ulic. 

30.09.2017. Najprawdopodob-
niej prace zostaną wykonane 
wcześniej, bo już 30 lipca br.

Inwestorem jest m.st. War-
szawa, a zadanie realizuje Urząd 
Dzielnicy Rembertów.
Wykonawca: Mabau Sp. z o.o.

Koszt inwestycji określono 
na 1200 000 zł.

Red.
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Posiada 28 placówek: w 
2016 roku otworzył swój od-
dział w Zielonce, a 28 czerwca 
br. odbyło się oficjalne otwar-
cie filii banku w Wołominie – 
w budynku Szpitala Powiato-
wego. Uroczystość połączono 
z otwarciem świeżo wyremon-
towanego traktu porodowego 
na Oddziale Ginekologiczno-
-Położniczym.

Po uroczystym przecięciu 
wstęgi nową filię poświęcił 
i pobłogosławił kapelan ks. 
Piotr Krasuski. 

Zaszczyt powitania przy-
byłych na uroczystość gości 
przypadł pani Annie Białek, 
dyrektor Oddziału w Zielon-
ce. Zaproszenie na otwarcie 
nowej filii przyjęli m.in.: sta-
rosta wołomiński Kazimierz 
Rakowski, wicestarosta Adam 
Łossan, burmistrz Wołomina 
Elżbieta Radwan, burmistrz 
Zielonki Grzegorz Dudzik, 
wiceprzewodnicząca Rady 
Powiatu Wołomińskiego Ha-
lina Bonecka, sekretarz Miasta 
Kobyłka Elżbieta Jurczyk, dy-
rektor Szpitala Powiatowego 
w Wołominie Andrzej Gruza, 
ordynator Oddziału Ginekolo-
giczno-Położniczego Ryszard 
Stańczak oraz inni pracow-
nicy szpitala, dyrektor MOK 
w Wołominie Izabela Bąk, 
komendant powiatowy Policji 
w Wołominie Marek Ujazda, 
komendant Straży Miejskiej 
w Wołominie Jarosław Kiel-
czyk, komendant powiatowy 
Państwowej Straży Pożarnej w 
Wołominie Andrzej Wysocki, 
klienci i sympatycy.

Bank reprezentował pre-
zes Bartosz Kublik, wicepre-
zesi: Henryka Lipska i Dariusz 
Kołodziejski wraz z pracowni-
kami Centrali, oddziału w Zie-
lonce i jego filii w Wołominie. 

Część oficjalną zdomino-
wały wystąpienia przedstawi-
cieli banku oraz gości.

Historię Banku Spółdziel-
czego w Ostrowi Mazowie-
ckiej oraz istotę spółdziel-
czości bankowej przybliżył 
obecnym Bartosz Kublik, pre-
zes Zarządu. Wyraził również 
swoje zadowolenie, że udało 
się połączyć dwa tak ważne 
dla społeczności lokalnej wy-
darzenia: otwarcie filii banku 

oraz nowo wyremontowanego 
traktu porodowego.

- Pragnę serdecznie po-
dziękować za naprawdę dobre 
przyjęcie Banku Spółdzielczego 
w Ostrowi Mazowieckiej na 
tym terenie, w waszej lokalnej 
społeczności. Świadczą o tym 
nie tylko informacje, które do 
mnie docierają, ale również 
wyniki banku. Jesteśmy nie-
zwykle zadowoleni z efektu bi-
znesowego, który wypracował 
do tej pory w Zielonce zespół 
pod wodzą dyrektor Anny Bia-
łek – powiedział prezes Kub-
lik. - Jesteśmy tu od niedawna. 
Mam zaszczyt reprezentować 
bank, którego historia dobiega 
już 120. lat. W tym roku jest 
119. rok działania naszej in-
stytucji. Początki banku przy-
padają na czas, kiedy Polski nie 
było na mapach Europy. Nasz 
bank oraz bank w Kolnie były 
dwoma bankami najwcześniej 
założonymi w zaborze rosyj-
skim. Mamy przebogatą histo-
rię, o czym świadczy fakt, że 
najwcześniejsze archiwa pro-
wadzone są w trzech językach: 
po rosyjski, niemiecku i polsku.

Prezes Kublik przedsta-
wił również wyniki finanso-
we banku oraz jego pozycję 
wśród banków spółdzielczych 
w Polsce. - Jesteśmy jednym 
z największych banków spół-
dzielczych. Uzyskane wyniki: 
udzielone kredyty, zgromadzo-

ne depozyty i kapitał własny 
stawiają nas w pierwszej piątce 
banków spółdzielczych w kraju 
(na 560 funkcjonujących ban-
ków spółdzielczych). Mieliśmy 
duże wątpliwości, czy na tym 
terenie otwierać nową placów-
kę. Nie będę tłumaczył, dla-
czego, gdyż wszyscy Państwo 
wiecie doskonale, pamiętacie, 
co działo się w Wołominie kil-
ka lat temu. Zdecydowaliśmy 
się jednak na to, dzięki wielu 

ludziom, którzy nas do tego 
zachęcili, ale przede wszystkim 
dali nam czytelne argumenty, 
że należy i warto to zrobić. Z 
tego miejsca chciałbym jesz-
cze raz podziękować przede 
wszystkim pani Annie Białek 
oraz innym osobom – dobrym 
duchom tej placówki, bez 
wsparcia których nie mogłaby 
tu powstać.

Podjęliśmy tę decyzję 
również dlatego, że głęboko 
wierzymy w sens bankowości 
spółdzielczej. Bankowości roz-
wijającej się na miarę potrzeb 
swoich klientów: nie za szybko 
i nie odchodzącej za daleko od 
ideału bankowości spółdziel-
czej, któremu przeczy zbyt 
intensywne szukanie szans 
rozwojowych z daleka od ma-
cierzy. Idea bankowości spół-
dzielczej jest bowiem taka, by 
obsługiwać teren, który dobrze 
znamy. By rozwój banku był 
skorelowany z jego możliwoś-
ciami, tzn. wygenerowanym 
wynikiem – wyjaśniał prezes 
Bartosz Kublik dodając na 
zakończenie:  - Mam głęboką 
nadzieję, że pozwolicie nam 
Państwo tutaj bardzo dobrze 
działać. Bo to wszystko jest 
w Państwa rękach, jak rów-
nież w rękach pracowników 
tej placówki. O to was bardzo 
serdecznie proszę i dziękuję za 
gościnę, której tutaj z Państwa 
strony doświadczyliśmy.

Swoje zadowolenie z faktu 
pojawienia się banku spół-
dzielczego w powiecie wo-
łomińskim wyraził starosta 
Kazimierz Rakowski zachęca-
jąc do korzystania z usług tej 
placówki.

- Miałem okazję być w tym 
roku na walnym zgromadze-
niu spółdzielców, gdzie przed-
stawiano imponujące wyniki 
działalności banku i napraw-
dę ręce same składają się do 

oklasków – stwierdził starosta. 
- Co jest istotne i ważne: banki 
spółdzielcze są jedynymi nie-
zależnymi bankami, z polskim 
kapitałem. Warto promować 
to co nasze, polskie. Dlatego 
dziękujemy bardzo za przy-
bycie. Pojawienie się placówki 
banku spółdzielczego w szpi-
talu jest szczególnie ważne dla 
jego pacjentów i pracowników. 
Wierzę w uczciwość, szczerość 
i zaangażowanie pracowników, 
którzy pracują w tym banku. 
Mam nadzieję, że odniosą suk-
ces, a my skorzystamy z oferty 
banku – powiedział starosta 
wołomiński.

Gratulacje z powodu ot-
warcia placówki banku w 
Szpitalu Powiatowym złożyła 
również burmistrz Wołomina 
Elżbieta Radwan. Wyraziła 
jednocześnie nadzieję, że pra-
cownicy banku pomogą jej w 
pozytywnym odbiorze Wo-
łomina. - Cały czas, odkąd je-
stem burmistrzem, zmagam się 
z negatywnym wizerunkiem 
miasta. Odczarowuję nasz Wo-
łomin. Gdziekolwiek pojadę, 
promuję Wołomin jako fajne 
miasto. Przekonuję, że jest to 
miasto mądrych wrażliwych i 
pozytywnych ludzi. 

Burmistrz Radwan doda-
ła, że otwarcie placówki w tym 
mieście wymagało dużo od-
wagi. - Ja też jestem odważna 
i podejmuję czasem ryzyko. Ale 

bez ryzyka i przekonania, że się 
robi dobrze i pracuje uczciwie, 
niczego się nie osiągnie. Będę 
was wspierać, o ile przepisy 
prawa mi na to pozwolą – za-
pewniła burmistrz Radwan. - 
Witamy w Wołominie, liczymy 
na Was i wierzymy, że się nie 
zawiedziemy!

Dyrektor szpitala Andrzej 
Gruza wyraził swoje zado-
wolenie z faktu podwójnego 
świętowania: z powodu otwar-
cia placówki banku i traktu 
porodowego po remoncie. 
Przyznał również, że szpi-
tal jest jednym z pierwszych 
klientów banku. Ordynator 
Oddziału Ginekologiczno-
-Położniczego Ryszard Stań-
czak dodał: - Mam nadzieję, że 
wspólnym wysiłkiem postara-
my się, by wizerunek Wołomi-
na i bankowości spółdzielczej 
był jak najlepszy.

Część oficjalną zakończy-
ła swoim wystąpieniem dy-
rektor Anna Białek dziękując 
wszystkim za ciepłe i serdecz-
ne słowa. – Od zawsze jestem 
związana z bankowością, a 
od 17 lat – z tym terenem. Je-
stem wierna idei bankowości 
spółdzielczej. Czuję życzliwość 
klientów i wsparcie władz lo-
kalnych, za co bardzo serdecz-
nie dziękuję w imieniu załogi 

i własnym. Klientom bardzo 
serdecznie dziękuję za zaufa-
nie. Bez Was nasza praca nie 
miałaby sensu.

To dla Was otworzyliśmy 
tę placówkę: dla pracowników 
szpitala, pacjentów, mieszkań-
ców Wołomina. Nasi pracow-
nicy są merytorycznie przy-
gotowani, by mogli wiernie 
służyć lokalnej społeczności. Za 
ogromne zaufanie dziękuję na-
szym Przełożonym – Zarządo-
wi Banku. Otrzymane od Was 
wsparcie i życzliwość przekła-
dają się na osiągane przez nas 
wyniki finansowe.

Kończąc dyrektor Anna 
Białek podziękowała również 
lokalnym mediom. - Rzetelny 
i profesjonalny przekaz kiero-
wany do czytelników i słucha-
czy ułatwia klientom drogę do 
banku.

Nowa placówka Banku 
Spółdzielczego w Ostrowi Ma-
zowieckiej ma swoją siedzibę 
na parterze budynku głów-
nego Szpitala Powiatowego w 
Wołominie. To idealne miej-
sce zarówno dla pracowników, 
jak i pacjentów, „zawsze po 
drodze”, znakomicie wkom-
ponowane w obiekt, miejsce 
przyjazne dla tych, którzy 
będę je odwiedzać. 

Urszula Szaliłow

Witamy w Wołominie!
(dokończenie ze str. 1)

Wśród gości przedstawiciele władz samorządowych i szpitala
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Sesja absolutoryjna na-
leży do najważniejszej sesji, 
ponieważ stanowi podsumo-
wanie działalności samorzą-
du za ubiegły rok. Regionalna 
Izba Obrachunkowa w dniu 
11 kwietnia pozytywnie zaopi-
niowała przedłożone sprawo-
zdanie z wykonania budżetu 
Miasta Kobyłka za 2016 rok. 
W dniu 25 maja 2017 roku 
odbyło się posiedzenie Komi-
sji Rewizyjnej, podczas której 
analizowano dokumenty fi-
nansowe. W głosowaniu brało 
udział 6 członków komisji, któ-
rzy jednogłośnie zagłosowali 

za przyjęciem sprawozdania 
i podjęciem uchwały udziela-
jącej absolutorium. 5 czerwca 
Regionalna Izba Obrachunko-
wa pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony wniosek Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Kobył-
ka w sprawie udzielenia abso-
lutorium Burmistrzowi Miasta 
Kobyłka za 2016 rok.

Dochody Miasta zrealizo-
wano w kwocie 90 880 699,06 
zł, co stanowi 102,24% pla-
nu, w tym dochody bieżące w 
102,56%. Dochody majątkowe 
zrealizowano w 99,91% plano-
wanej kwoty, natomiast docho-

dy ze sprzedaży majątku wyko-
nano w 100,18%. Uchwalony 
przez Radę Miasta Kobyłka bu-
dżet na 2016 rok przewidywał 
plan dochodów w wysokości 
88 785 076,54 zł.

Środki, jakie wpłynęły 
do budżetu Miasta Kobyłka 
w kwocie 90  770  699,06 zł, 
wydatkowane były w sposób 
celowy, zgodnie z przeznacze-
niem. Udzielone absolutorium 
jest potwierdzeniem zgodnej i 
rzetelnej pracy kobyłkowskiego 
samorządu na rzecz mieszkań-
ców i rozwoju miasta.

EB

W wykazie uwzględniono 
m.in. inwestycje drogowe, na 
które przeznaczono ponad 27 
mln zł. W ubiegłym roku wy-
konano ponad 30 km nakła-
dek asfaltowych, remontowano 
drogi i przebudowywano chod-
niki we wszystkich gminach 
powiatu. 

Więcej uwagi starosta Ra-
kowski poświęcił takim za-
daniom inwestycyjnym, jak: 
budowa ronda na skrzyżowa-
niu ulic Ogrodowej i Wileń-
skiej w Wołominie (za tę in-
westycję dziękował w imieniu 
mieszkańców wiceprzewodni-
czący Rady Powiatu Jerzy Mi-
kulski podkreślając, że rondo 

zostało wybudowane po 9. la-
tach oczekiwań), przebudowa 
drogi powiatowej od ronda w 
Majdanie do ul. Granicznej w 
Wołominie oraz budowa ron-
da przy ul. Warszawskiej w 
Tłuszczu, przebudowa mo-
stu w ciągu drogi powiatowej 
w Turzu w gminie Poświętne. 
Starosta zapewnił, że w tym 
roku prowadzone są dalsze 
modernizacje dróg w całym 
powiecie. Z inwestycji kuba-
turowych w prezentacji ujęto 
budynek przy ul. Komunal-
nej w Radzyminie,  adaptowa-
ny na potrzeby Zespołu Szkół 
Specjalnych oraz administra-
cyjno-biurowe, już zakoń-
czoną rozbudowę LO w Ra-
dzyminie wraz z budową sali 

gimnastycznej oraz budowę 
bazy dla Wydziału Inwestycji i 
Drogownictwa w Zagościńcu.   

Dyskryminowane 
i rozpieszczane 

Po prezentacji radni w 
krótkiej dyskusji wypowiada-
li swoje opinie. Krytycznie do 
planu inwestycyjnego odnio-
sła się radna Małgorzata Zyśk, 
oceniając, że „to nie jest zrów-
noważony rozwój tylko dys-
kryminacja”. Zdaniem radnej, 
zbyt mało inwestycji powiat 
realizuje w Ząbkach, zupełnie 
nieadekwatnie do środków 
wnoszonych przez miasto do 
kasy powiatu. Radny Irene-
usz Maślany dodał, że „Woło-
min też nie jest rozpieszcza-

Absolutorium 
dla Zarządu Powiatu

Absolutorium dla burmistrza Kobyłki Reprezentacje samorządów w Hiszpanii

(dokończenie ze str. 1)

Sesja Rady Miasta, podczas której burmistrz Kobyłki Robert Roguski ubiegał się o otrzymanie abso-
lutorium, odbyła się 26 czerwca 2017 roku. W obradach brało udział 19 radnych (nieobecni Jakub 
Kowaleczko – PiS oraz Konrad Kostrzewa – KW Roberta Roguskiego), z czego 16 głosowało za przy-
jęciem uchwały, a 3 wstrzymało się od głosu. Zarówno Komisja Rewizyjna, jak i Regionalna Izba 
Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowały wykonanie budżetu za rok 2016.

Gminę Dąbrówka na szko-
leniu reprezentowali Radosław 
Korzeniewski - wójt Gminy 
Dąbrówka i Michał Strzelecki- 

ny, zgłaszamy inwestycje, ale 
jest ciężko”. Głosem rozsąd-
ku w dyskusji na temat dys-
kryminowania bądź rozpiesz-
czania gmin był głos radnego 
Arkadiusza Werelicha: - Każ-
dy radny powiatu wołomiń-
skiego został wybrany przez 
mieszkańców danej miejsco-
wości i jest czymś naturalnym, 
że każdy stara się, aby to właś-
nie do jego gminy trafiły naj-
większe środki na inwestycje 
ze wspólnego budżetu. Trzeba 
jednak zachować przy tym pe-
wien rozsądek, o co apeluję do 
każdego z radnych. Nie może 
być tak, że gmina wiejska, któ-
ra posiada niewielki budżet 
gminny i jej wkład w budżet 
powiatu, jako całości jest zni-
komy - czując się pokrzywdzo-
ną ma być traktowana w spo-
sób szczególny - tylko dlatego, 
że jest mniejszą i biedniejszą. 
Z drugiej strony nie można 
również zakładać, że bogatsze 
gminy takie jak Marki, Ząb-
ki, czy Wołomin, które dyspo-

nując większymi budżetami 
gminnymi, co przekłada się na 
ich większe wpłaty do budże-
tu powiatu, mają z automatu 
otrzymywać więcej inwestycji. 
To tak nie działa. Gdyby tak 
było, to ja, jako radny wybra-
ny w Markach, powinienem 
oczekiwać, że większość dzi-
siejszych środków winno trafić 
do mojego miasta, tylko dla-
tego, że przez lata nic szcze-
gólnego w Markach ze strony 
powiatu nie zrobiono. Rozu-
miem jednak potrzeby każdej 
z gmin, tym bardziej cieszę 
się, że środki dla Marek ule-
gły w tej kadencji znacznemu 
zwiększeniu. Na tym właśnie 
powinien polegać zrównowa-
żony rozwój powiatu woło-
mińskiego. Uważam, że w tej 
kadencji zaczęło to wreszcie 
działać w sposób zadawalają-
cy dla wszystkich gmin, ponie-
waż nawet radni, którzy czu-
ją się pokrzywdzeni, nie mogą 
powiedzieć, że na terenie ich 
gmin powiat nic nie robi. 

Do kwestii zrównoważo-
nego rozwoju odniósł się tak-
że wicestarosta Adam Łossan: 
- Jeśli mówię o zrównoważonym 
rozwoju, to ja to rozumiem jako 
zmniejszanie dysproporcji. Gmi-
ny, które mają mniej, dostają 
więcej. 

Natomiast radny Andrzej 
Zbyszyński przypomniał ubie-
głoroczne wydarzenia w pałacu 
w Chrzęsnem i obchody rocz-
nicy Cudu nad Wisłą z rekon-
strukcją bitwy na najwyższym 
poziomie. – Uważam, że 2016 
rok był bardzo udanym rokiem 
kulturalnym – powiedział radny. 

Absolutorium zostało 
udzielone 16 głosami radnych 
koalicyjnych, radni z klubu PiS 
opowiedzieli się przeciwko. 

Starosta Kazimierz Rakow-
ski podziękował radnym za 
głosowanie, podziękował także 
swoim współpracownikom i 
wszystkim pracownikom, dzię-
ki którym Starostwo Powiatowe 
sprawnie funkcjonuje. 

red.

Lokalna Grupa Działania Zalewu Zegrzyńskiego zorganizowała wyjazd studyjno - szkoleniowy dla 
przedstawicieli władz samorządowych do Hiszpanii. Celem wyjazdu było poznanie hiszpańskiej LGD 
oraz wymiana doświadczeń na temat działania i dobrych praktyk w sektorze gospodarczym. 

sekretarz Gminy Dąbrówka. W 
wyjeździe uczestniczyli również 
Kazimierz Rakowski - starosta 
Wołomiński, wójtowie sąsied-
nich gmin i miast oraz Edward 
Trojanowski - prezes zarządu 
LGD ZZ.

Podczas 3-dniowego szko-
lenia poruszano takie tematy, 
jak rola i znaczenie podmiotów 
ekonomii społecznej w gospo-
darce hiszpańskiej, programy 
pracownicze, przedsiębiorstwa 
społeczne w sektorze turystyki 

wiejskiej. Dyskutowano rów-
nież o współpracy gospodarczej 
między Polską a Hiszpanią. 
Część wykładów poprowadził 
Mirosław Węglarczyk - Pierw-
szy Radca z Departamentu 
Promocji Handlu i Inwestycji 
w Ambasadzie RP w Hiszpanii. 
Polska delegacja spotkała się z 
Santiago Cabañero - prezyden-
tem prowincji Albacete oraz 
przedstawicielami hiszpańskie-
go LGD.

K.G.

Informacje Gminy Dąbrówka



     ←  13(278)  6 lipca 2017  →  5GAZETA BEZPŁATNA

BURMISTRZ 
MIASTA ZĄBKI
ogłasza nabór kandydatów 
na stanowisko

inspektor 

w Referacie Oświaty i Polityki Społecznej

Wymagania niezbędne i dodatkowe na ww. 
stanowisko znajdują się na tablicy ogłoszeń 
oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 
Urzędu Miasta Ząbki www.bip.zabki.pl  – „oferty 
pracy”.

Stowarzyszenie Emerytów, Rencistów 
i Inwalidów „Tango” w Ząbkach

zaprasza na 
potańcówki przy muzyce na żywo!

Spotkania w każdą niedzielę 
na ul. Torfowej 28 w Ząbkach 

       o godz. 16.00.

Bliższe informacje u prezes:      
     Anny Uścińskiej

 tel. 506-750-831

Na posiedzenie Komisji 
bezpieczeństwa wołomiń-
skiej Rady Miejskiej władze 
miasta zaprosiły przedstawi-
cieli PKP w osobach Krzysz-
tofa Pietrasa – zastępca dy-
rektora regionu centralnego 
PKP PLK SA  oraz kierow-
nika kontraktu. Po co zapro-
siły? Wedle tego co mówiła 
wiceburmistrz Edyta Zbieć 
po to, żeby „bezkonfliktowo 
i spokojnie zapytać o pewne 
sprawy”. No to radni, urzęd-
nicy i mieszkańcy pytali, a 
dyrektor i kierownik odpo-
wiadali. Pytania i odpowiedzi 
nijak miały się do siebie, tak 
jakby pytający i odpowiada-
jący mówili o zupełnie innej 
inwestycji. A chodziło prze-
cież o tę samą zmodernizo-
waną linię kolejową i słynne 
już przejścia podziemne oraz 
ciągle zamknięte tunele. 

O modernizacji i zwią-
zanych z nią problemach 
pisaliśmy na łamach MGR 
wielokrotnie, bo jest to temat 
żywo interesujący i bulwer-
sujący mieszkańców Woło-
mina, którzy nie tak, oj nie 
tak wyobrażali sobie zmo-
dernizowane perony, przej-
ścia i tunele. I oto teraz, kiedy 
inwestycja jest prawie zakoń-
czona, na komisji pojawiają 
się przedstawiciele inwestora 
– PKP, którzy każdą usterkę 
i niedogodność potrafią wy-
tłumaczyć. 

- Nie przyjechałem się 
kłócić, tylko pomóc, żeby pań-
stwa problemy się skończyły. 
Dzisiaj jesteśmy tutaj po to, 
żeby ten kontrakt się skończył 
i jak najszybciej skończyły 
się utrudnienia – zaczął dyr. 

Pietras. A tych utrudnień 
jest niemało, wymienić tyl-
ko ciasne windy w których 
nie mieszczą się rowery, brak 
pochylni na schodach, ciągle 
odkładane terminy oddania 
tuneli do użytku, nieupo-
rządkowany teren wokół in-
westycji, nieoświetlone doj-
ście na perony, niebezpieczne 
nieoznakowane wyjście z 
podziemnego przejścia przy 
ul. Legionów. A w perspekty-
wie jest kolejne utrudnienie, 
bo przejazd tymczasowy zo-
stanie zamknięty w momen-
cie oddania do użytku tunelu 
w ul. Geodetów, bez czekania 
na otwarcie tunelu w ul. Sa-
sina. 

Windy to takie 
urządzenie

Kłótni nie było, bo przed-
stawiciele PKP mają podziwu 
godne optymistyczne po-
dejście do wszelkich uwag. 
Wiceburmistrz Edyta Zbieć 
tłumaczyła, że głównym 
problemem są windy, które 
się psują, są awaryjne i co 
mają zrobić osoby z wózka-
mi lub niepełnosprawne na 
wózkach, które boją się wejść 
do windy odkąd zamkniętą w 
windzie przez dwie godziny 
kobietę uwalniała straż po-
żarna. Dyrektor Pietras od-
powiedział, że „windy mogą 
się zacinać, to takie urządze-
nie”. – Te windy muszą dzia-
łać, nie po to wydaliśmy duże 
miliony, ze swojej strony zro-
bię wszystko, żeby to działało 
– zapewniał.

Radny Dominik Kozacz-
ka zauważył, że tunele nie są 
najlepiej zaprojektowane, np. 

wejście z tunelu jest tylko na 
jeden peron. Przewodniczą-
cy komisji Zbigniew Paziew-
ski potwierdził problemy na 
stacji Słoneczna, gdzie winda 
nie działa, a na peron prowa-
dzą strome schody, łącznie 
kilkadziesiąt, bo prowadzą 
z najniższego miejsca w tu-
nelu. – Dlaczego w tunelu 
na Słonecznej chodnik nie 
został wyniesiony dla bez-
pieczeństwa pieszych – pytał 
retorycznie Paziewski. Z ko-
lei radny Tomasz Kowalczyk 
chciał wiedzieć, czy dyrek-
tor PKP był na przejeździe 
kolejowym w Zagościńcu. 
Przejazd ten znany jest z czę-
sto psującej się sygnalizacji i 
ekranów zasłaniających wi-
doczność. Żeby zobaczyć czy 
nadjeżdża pociąg, kierowca 
musi wjechać samochodem 
na tory, inaczej nic nie zoba-
czy. 

Uwagi radnych przed-
stawiciel PKP tłumaczył w 
szczególny sposób: - Wiem z 
doświadczenia, że kiedy do-
stajemy nową inwestycję, mu-
simy się do niej przyzwyczaić. 

Zatem, nie narzekajmy, 
tylko przyzwyczajajmy się: 
do zamkniętych tuneli, do 
zepsutych wind, do nosze-
nia rowerów i wózków, do 
stromych schodów. Cieszmy 
się z nowej, super nowoczes-
nej inwestycji, do której my, 
ciemny lud niezwyczajny ko-
lejowych luksusów musimy 
się przyzwyczaić. Przecież 
wszystko jest OK, tylko – 
jak powiedział radny Marek 
Górski – ludzie muszą się 
męczyć. 

Wszystko jest OK, tylko ludzie 
muszą się męczyć

W Wołominie 
bez absolutorium 

WOŁOMIN. Po modernizacji linii kolejowej

Kilka godzin trwała dys-
kusja wołomińskich radnych 
przed podjęciem uchwał w 
sprawie zatwierdzenia spra-
wozdania finansowego gmi-
ny Wołomin, sprawozdania z 
wykonania budżetu za 2016  r. 
oraz udzielenia burmistrzowi 
absolutorium. Pozytywne opi-
nie o przedłożonych sprawo-
zdaniach wydały: Regionalna 
Izba Obrachunkowa i Komisja 
Rewizyjna Rady Miejskiej. Ko-
misja Rewizyjna wnioskowała 
także o udzielenie absolutorium 
z tytułu wykonania budżetu za 
2016 r. Dochody wołomińskie-
go budżetu zostały zaplanowa-
ne w wysokości 203.535.561 zł 
i wykonane zostały w 98,79%. 
Planowane w wysokości 
211.496.75 zł wydatki zostały 
wykonane w 95,5%. We wspo-
mnianej dyskusji poruszano 
różne tematy: i MZO, i Miej-
skiego Zakładu Dróg i Zieleni, 
i Internetu szerokopasmowego. 
Najwięcej uwagi poświęcono 
oczywiście inwestycjom reali-
zowanym w 2016 r. Radny Do-
minik Kozaczka przypomniał: 
- Jeszcze w listopadzie zakładali-
śmy, że budżet inwestycji będzie 
wynosić 30 mln, ale się nie udało 
i wykonaliśmy tylko na 24 mln. 

Następnie radny odniósł się 
do pokazywanej prezentacji i 
ogromnej ilości prowadzonych 
inwestycji: - Doszły w budżecie 
inwestycje z budżetu obywatel-
skiego, doszły też pozycje, które 
nie zostały zrealizowane, bo na 
niektórych pozycjach jest zero 
złotych albo 300 złotych. Budo-
wy drogi za 300 zł nie da się zro-
bić, natomiast to jest odtrąbiane 
jako sukces kolejnej inwestycji, 
natomiast bardzo mnie razi, je-
śli inwestycja, powiem konkret-

nie, zaraz wyszukam – doku-
mentacja dotycząca budowy ul. 
Duczkowskiej zdjęta w grudniu 
2016  r. z realizacji i przerzuco-
na jako oszczędności poprze-
targowe. Czyli niezrealizowanie 
inwestycji zostało opisane jako 
oszczędności poprzetargowe. Z 
jednej strony odtrąbienie sukce-
su w ilości inwestycji, z drugiej 
odtrąbienie sukcesu oszczędno-
ści poprzetargowych. Pani bur-
mistrz, tego nie powinno się ro-
bić, bo to jest rażące i mi się nie 
podoba. 

Radnemu wtórował prze-
wodniczący rady Leszek Cza-
rzasty: - Ja zauważyłem w tym 
sprawozdaniu bardzo ciekawą 
rzecz, mianowicie ilość metrów 
wykonanych w 2016 r. to jest aż 
4 tysiące metrów, to 4 kilome-
try. Na sto inwestycji to strasznie 
dużo, dróg i chodników 4 kilo-
metry na całą gminę, na cały rok 
- powiedział z przekąsem prze-
wodniczący Czarzasty.

Ponownie zabrał głos Do-
minik Kozaczka: - Co mi się po-

dobało w poprzednim roku, że 
pani burmistrz otwiera się na 
przejrzystość, Centralny Rejestr 
Umów był najpierw w urzędzie, 
potem w jednostkach, teraz w 
spółkach i to jest bardzo dobre. 
Nie podobało mi się, że zbyt 
dużo tych inwestycji nie udało 
się, zakładaliśmy ambitniejszy 
plan – chwalił i ganił jednocześ-
nie radny. 

Po wymianie zdań i wymie-
nieniu uwag, radni przystąpili 
do głosowania. Za podjęciem 
uchwały w sprawie zatwierdze-
nia sprawozdania finansowe-
go oraz wykonania budżetu za 
2016 r. głosowało 10 radnych, a 
12 wstrzymało się od głosu. W 
kolejnym głosowaniu, uchwały 
za udzieleniem burmistrz Wo-
łomina absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2016  r. 
opowiedziało się 8 radnych, 
2 wstrzymało się od głosu, a 12 
było przeciw. Uchwała w spra-
wie udzielenia absolutorium 
nie została podjęta.   

red.
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Sprawozdanie budżetowe 
i finansowe z realizacji budże-
tu przedstawiła skarbnik mia-
sta Ząbki Elżbieta Żmijewska. 

Zgodnie z przedstawio-
nym sprawozdaniem docho-
dy miasta Ząbki w 2016  r. 
zrealizowano w 102% na 
kwotę ponad 136 mln zł, a wy-
datki zrealizowano w 95%, tj. 
w wysokości ponad 137 mln 
700 tys. zł, natomiast na inwe-
stycje wydano ponad 23 mln 
800 tys. zł. 

Inwestycje oświatowe wy-
niosły niemal 12 mln 225 tys. 
zł, Rozbudowano Szkołę Pod-
stawową Nr 3 i  rozpoczęto 
rozbudowę Szkoły Podstawo-
wej Nr 1. 

Na inwestycje drogowe 
wydano ponad 6 mln 300 tys. 
zł, tj. na budowę m.in. ulic: 
Kościuszki, Małej, Jesiennej, 
pomoc finansową dotyczącą 
przebudowy chodnika drogi 
powiatowej ul. Piłsudskiego, 
pomoc finansową dotycząca 
przebudowy ul. Szpitalnej, 
zakup samochodu do zimo-
wego utrzymania dróg miasta 
Ząbki.

Przy Szkole Podstawowej 
Nr 3 powstało boisko, na po-
trzeby MOSiR wybudowano 
boisko pełnowymiarowe do 
piłki nożnej wraz z infrastruk-
turą i wyposażeniem, ogółem 
za ponad 2 mln 300 tys. zł, 
przy udziale dofinansowania 
z Ministerstwa Sportu i Tury-
styki.

Najwięcej budżetu po-
chłonęły wydatki bieżące na 
oświatę ponad 54 mln zł, z 
tego ponad 13 mln 300 zł 
przeznaczono na dotacje dla 
przedszkoli niepublicznych i 
przedszkoli publicznych in-

nych niż jest oraz dla szkół. 
Subwencja oświatowa na 
2016 r. wraz z dotacją na wy-
chowanie przedszkolne wy-
niosła prawie 30 mln zł.

Drugim dużym zadaniem, 
które realizowała gmina były 
wydatki na pomoc społeczną 
stanowiące 21% budżetu,  tj. 
29 mln zł, wydatkowano m.in. 
na program Rodzina 500+, 
świadczenia rodzinne oraz 
inne świadczenia. 

Na transport i łączność 
wydano ok. 10% budżetu, tj. 
ponad 10,5 mln zł, na admi-
nistrację publiczną (7%), na 
gospodarkę komunalną (6%). 
Ponad 3% budżetu pochłonęła 
gospodarka mieszkaniowa, tj. 
5,1 mln zł. W 2016 r. dbając o 
bezpieczeństwo mieszkańców, 
miasto dofinansowało zakup 
radiowozów dla policji w Ząb-
kach. 

Należy pamiętać, że przy-
najmniej 40% mieszkańców 
Ząbek nie jest w mieście za-
meldowanych, co powoduje 
że do kasy miasta wpływają 
znacznie mniejsze dochody 
niż powinny wpływać z tytułu 
udziału w podatkach od osób 
fizycznych, co rzutuje na wiel-

OZE w Zielonce 
i Tłuszczu

 
Blisko 10 mln zł unijne-

go wsparcia otrzyma gmina 
Tłuszcz na zwiększenie wy-
korzystania odnawialnych 
źródeł energii. Projekt będzie 
realizowany w partnerstwie z 
miastem Zielonką, Fundacją 
Kolos z Warszawy, i Stowa-
rzyszeniem na Rzecz Organi-
zowania Społeczności Lokal-
nych „AB OVO” z Tłuszcza. 
W ramach projektu wykona-
ne zostaną prace budowlane, 
instalacyjne i adaptacyjne. 
Dla użytkowników prywat-
nych zainstalowane zostaną 
systemy odnawialnych źró-
deł energii oparte na energii 
słonecznej i biomasie m.in. 
117 instalacji kolektorów sło-
necznych, 472 instalacje foto-

woltaiczne, 153 pompy ciepła 
oraz 117 kotłów grzewczych 
opalanych biomasą. Łączna 
liczba instalacji OZE wynie-
sie 1172. Dzięki realizacji 
projektu poprawi się jakość 
powietrza, zmniejszy niska 
emisja zanieczyszczeń, a także 
nastąpi redukcja emisji gazów 
cieplarnianych.

Tytuł projektu: OZE w Zie-
lonce i w Tłuszczu
Beneficjent: Gmina Tłuszcz 
Całkowita wartość projektu: 
12 499 890,78 zł
Kwota dofinansowania: 9 999 
912,62 zł
Działanie: 4.1 Odnawialne 
źródła energii (OZE).

Pozytywna ocena pracy 
Burmistrza Ząbek

ŚRODKI UNIJNE 
dla Zielonki i Tłuszcza

Nie ma środków na łatanie dziur

Na sesji Rady Miasta Ząbki 29 czerwca br., radni jednogłośnie podjęli uchwałę o udzieleniu 
absolutorium burmistrzowi miasta Ząbki Robertowi Perkowskiemu, za wykonanie budżetu w 
2016 roku.

kość budżetu oraz na rozwój 
miasta a także na warunki na 
warunki życia mieszkańców. 

Pod koniec 2016 mia-
sto realizowało projekt „Tu 

mieszkam tu płacę podatki”, 
zachęcając  mieszkańców do 
rozliczenia swojego rocznego 
zeznania podatkowego PIT za 
2016 r. dla miasta Ząbki.

Przypominamy i zachę-
camy Mieszkańców naszego 
miasta, do meldowania się lub 
do odprowadzania podatków 
na rzecz Ząbek, aby każda zło-
tówka z podatków PIT trafiła 
do kasy miasta Ząbki i w ten 
sposób wspomogła budowę 
nowej szkoły, przedszkola czy 
drogi.

Po udzieleniu absoluto-
rium, burmistrz Robert Per-
kowski podziękował radnym, 
dyrektorom i kierownikom 
jednostek organizacyjnych 
oraz pracownikom Urzędu 
Miasta Ząbki za wykonanie 
i dobrą realizację budżetu w 
2016 roku. 

Prezentację z realizacji 
budżetu miasta Ząbki za 2016 
zamieszczono na BIP Urzędu 
Miasta Ząbki.

Dzięki unijnemu wsparciu w podwarszawskiej Zielonce oraz w gminach Tłuszcz i Jastrzębia 
tradycyjne technologie produkcji energii zastąpione zostaną systemami odnawialnych źródeł 
energii opartymi na energii słonecznej i biomasie. Decyzją zarządu województwa mazowie-
ckiego na realizację projektów wnioskodawcy otrzymają łącznie kwotę ponad 13,5 mln zł z RPO 
WM 2014-2020. Umowy o dofinansowanie dwóch projektów podpisali dziś członkowie zarządu 
województwa mazowieckiego Elżbieta Lanc i Rafał Rajkowski oraz beneficjenci.

Po ostatnich obfitych desz-
czach kierowcom skutecznie 
utrudniają życie głębokie doły na  
ul. Pastuszków - drodze łączącej 
Rembertów z Zielonką.

Jak dowiedzieliśmy się, 
dzielnica Rembertów, która jest 
właścicielem tej drogi, nie ma 
obecnie środków na naprawę 
ulicy.

O jej budowie była mowa 
jeszcze w 2007 roku, ale projekt 
upadł, głównie z powodu prote-
stów właścicieli nieruchomości 
znajdujących się przy jezdni. 

– Za wąski jest też pas drogo-

wy – mówi Ewaryst Ciesiołka z 
rembertowskiego ratusza. – Obo-
wiązujący standard to obecnie 
minimum 10 metrów z przezna-
czeniem na jezdnię i chodniki. W 
dodatku nie ma tam kanalizacji. 
Kolejność jest taka, że najpierw 
instalujemy media, a potem robi-
my drogę.

W dodatku teren jest tam 
podmokły, torfiasty, zalega glina. 
To wszystko nie sprzyja planom 
inwestycyjnym.

Również niektórzy radni, a 
wśród nich była burmistrz, byli 
w przeszłości przeciwni wprowa-

dzeniu tej inwestycji do realizacji. 
Wskazywali, że budowa tej dro-
gi zwiększy ruch tranzytowy w 
tamtym rejonie.

Pewnie: najlepiej i najproś-
ciej byłoby postawić rogatki i 
brać myto od właścicieli obcych 
rejestracji. Nie będą się panoszyli 
po naszym terenie…

Pozostaje mieć nadzieję, 
że obecne władze Rembertowa 
mają inne zdanie na ten temat. 
Świadczy o tym fakt, że prawdo-
podobnie już w 2018 roku znajdą 
się środki na wykonanie projek-
tu.                                               red.

Miasto Kobyłka systema-
tycznie poprawia stan dróg i 
komfort życia swoich miesz-
kańców. Kolejna ulica zostanie 
odnowiona, a miłośnicy aktyw-
nego spędzania czasu na świe-
żym powietrzu będą mieli nowe 
ciągi pieszo-rowerowe! Jedną z 
priorytetowych inwestycji reali-
zowanych w bieżącym roku jest 
budowa ulicy Przyjacielskiej 
bezpośrednio łączącą się z wę-
złem Kobyłka i trasą S8. Prace 

będą trwały od lipca do końca 
listopada.

Zadanie pn. „Budowa ciągu 
pieszo-rowerowego wraz z bu-
dową drogi” obejmuje budowę 
nowej ulicy wraz z chodnikiem 
dopuszczającym ruch rowe-
rowy, zjazdy do posesji miesz-
kańców oraz odwodnieniem 
terenu pod jezdnię. Nowy odci-
nek o długości 1600 metrów to 
ogromne ułatwienie komuni-
kacyjne, dzięki któremu skróci 

czas kierowcom jadącym w 
stronę Warszawy czy też Białe-
gostoku.

Do ogłoszonego w maju 
przetargu przystąpiło pięciu 
oferentów. Wyłoniono najko-
rzystniejszą ofertę i ostatecznie 
podpisano umowę 5 czerwca z 
wykonawcą. Zadanie o łącznej 
wartości 3  444  000 zł będzie 
realizować Zakład Ogrodniczo-
-Drogowy z Kobyłki.

Ulica Przyjacielska połączy 
Kobyłkę z trasą S8
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Szanowna Redakcjo,
Piszę do Państwa, ponieważ 

jestem zbulwersowana zacho-
waniem lekarki pełniącej dyżur 
na Szpitalnym Oddziale Ratun-
kowym w Wołominie w dniu 
21 czerwca w godzinach 19.15 
– 23.45.

Wieczorem 21 czerwca 
przywiozłam 75-letniego męża 
na SOR w Wołominie, ponie-
waż byłam zaniepokojona jego 
stanem zdrowia: miał bardzo 
wysokie ciśnienie (216/111) i 
wymioty.

Dodam, że mąż ma nadciś-
nienie tętnicze, jest po zawale 
(zaostrzona choroba wieńcowa), 
w stanie po wszczepieniu układu 
stymulującego z powodu zespo-
łu chorej zatoki, z przemijającą 
afazją mieszaną, po implantacji 
stentu w 2013 roku.

Kartę informacyjną męża  
okazałam przy rejestracji w SOR, 
by personel miał pełną informa-
cję, z jakim pacjentem ma do 
czynienia.

Mimo to zostaliśmy wezwa-
ni do gabinetu po upływie pół 
godziny. Męża zbadał ratownik 
(bez udziału lekarza). Zmierzo-
no mężowi ciśnienie, poziom 
cukru, zrobiono EKG. Usłysza-
łam od ratownika: „Nie jest tak 
źle” i kazano nam czekać.

Zaznaczam, że przed przy-
jazdem do szpitala podałam mę-
żowi w odstępie 2 godzin 2 razy 
captopril 25 mg, dlatego ciśnie-
nie miało prawo obniżyć się po 
takiej dawce.

Po ok. 1,5 godzinie pielęg-
niarka podłączyła mężowi kro-
plówkę. I na tym leczenie się za-
kończyło. Usłyszałam ponownie 
lakoniczne: Proszę czekać…

Nikt pacjentem nie intere-
sował się, dochodziła godzina 
24.00.

Ok. 23.40 weszłam do ga-
binetu,  by zapytać, czy podjęto 
decyzje odnośnie pacjenta: czy 
jest zagrożenie życia, czy pacjent  
zostanie przyjęty na oddział, 
chciałam dowiedzieć się czego-
kolwiek.

Wytłumaczyłam lekarce, że 
mąż powinien ok. 22.00 przyjąć 
insulinę, stąd moje zaniepoko-
jenie.

Na to lekarka (ze wschod-
nim akcentem) odpowiedziała: 
To proszę jechać do domu po 
insulinę. Daleko pani mieszka?

Z odpowiedzi wyręczyła 
mnie pielęgniarka, wyjaśniając, 
że mieszkam w Zielonce.

Lekarka na to: „To daleko 
pani nie ma”.

Spojrzałam na nią zdziwio-
na, że zamiast na miejscu od 
razu podać pacjentowi insulinę, 
wysyłają mnie o północy do 
domu po lek. Dodam, że mam 

67 lat i jestem również po cięż-
kich przejściach zdrowotnych.

Moje zdziwienie było tym 
większe, że lekarka stwierdziła 
ponadto: „Nic się nie stanie, jak 
później weźmie”.

Zaniemówiłam. A lekarka  
do mnie: „Co pani tak patrzy na 
mnie spode łba?”.

Odpowiedziałam jej: Pani 
doktor, nie mam łba, tylko gło-
wę”.

Na co lekarka: Proszę wyjść i 
nie przeszkadzać”. 

Jeszcze nigdy żaden lekarz 
tak się do mnie nie odezwał. 
Byłam w szoku, zaniemówiłam 
wręcz ze zdumienia i oburzenia. 
Zachowanie lekarki było poniżej 
poziomu. Wiem, że po wielo-
godzinnym dyżurze można być 
zmęczonym, ale to nie uspra-
wiedliwia zwykłego braku kultu-
ry, nie zawaham się nawet użyć 
określenia: „chamstwa”.

To takie standardy i zwy-
czaje obowiązują i są tolerowa-
ne teraz w szpitalu? Sądząc po 
minach, nawet średni personel 
medyczny (pielęgniarka) był za-
skoczony takim zachowaniem  
pani doktor…

Ponieważ nikt mężem nie 
zajmował się, wszedł do gabi-
netu, tu również nie usłyszał, w 
jakim jest stanie,  co się z nim 
dzieje, czy są jakieś zalecenia itp. 

Podpisał tylko dokument, 
że wyraża zgodę na wyjście z 
SOR-u bez dokumentacji i wró-
ciliśmy do domu ok. północy.

Po kartę z rozpoznaniem  
zgłosiłam się następnego dnia.

Tu również nie obyło się bez 
niespodzianek, co stwierdziłam 
już w domu: Z karty informacyj-
nej, jaką otrzymałam, wynika, ze 
pacjent był leczony w Szpitalnym 
Oddziale Ratunkowym od 22 
czerwca 2017 roku (godz. 7.16) 
do … 17 października 2016 
roku (godz. 16.02).

Nic się w dacie nie zgadza – 
może ktoś powie, że to drobiazg. 
Ja jednak tak nie uważam: świad-
czy to bowiem o niechlujstwie, 
bałaganie i braku staranności 
przy wypisywaniu dokumenta-
cji.

Tym razem pomylono się w 
datach, a co będzie, jeśli z taką 
samą rzetelnością ktoś opisze 
rozpoznanie choroby czy sposób 
leczenia.

Napiszcie o tym, może ktoś 
wyciągnie z naszego doświad-
czenia jakieś wnioski, może w 
końcu wołomiński Szpitalny 
Oddział Ratunkowy przestanie 
kojarzyć się ludziom z horro-
rem?

(Dane pacjenta do wiadomości 
redakcji)

Listy do redakcjiRadość maturzystów w „Kościuszce”

Oddział Ginekologiczno-Położniczy po remoncie

To także powód do dumy dla 
rodziców, którzy obdarzyli naszą 
placówkę zaufaniem, a dla grona 
pedagogicznego satysfakcja, że 
stosowane metody dydaktyczne i 
program wychowania przynoszą 
oczekiwane rezultaty.

Taką skutecznością LI LO 
chlubi się od lat, a w tym roku 
cieszymy się tym bardziej, że 
udało się ją osiągnąć już w pierw-
szym - majowym - podejściu.

Jesteśmy dumni z sukcesu 
naszych uczniów. Wierzymy, że 
osiągnięte wyniki są na tyle do-

bre, by wszyscy uzyskali indeksy 
wybranych uczelni.

Na zakończenie chcieliby-
śmy przytoczyć zwolennikom 
protekcjonalnego hasła „matura 
to bzdura” oficjalne dane staty-
styczne: w skali kraju odsetek 
sukcesów wśród absolwentów 
liceów ogólnokształcących wy-
niósł jedynie 84,4%. W „Koś-
ciuszce” matura to żadna bzdu-
ra, lecz egzamin dojrzałości, do 
którego wszyscy podchodzimy z 
należytą powagą.

Nauczyciele LI LO

Po pracach remontowych 
oddział zmienił się nie do po-
znania. Wcześniej oddział dys-
ponował dwiema salami do po-
rodów z węzłem sanitarnym. Po 
modernizacji są cztery piękne 
sale, w tym dla niepełnospraw-
nych, wyposażone w węzeł 
sanitarny, wentylację i klimaty-
zację. Sale są kameralne, każda 
utrzymana w innej, ciepłej ko-
lorystyce. Natomiast sala cięć 
cesarskich została dostosowana 
do wymogów, jakie muszą speł-
niać pomieszczenia, w których 
przeprowadza się zabiegi ope-
racyjne. 

Koszt inwestycji wynosi 
1.  888.  000 zł, z czego 400 tys. 
zł to środki z budżetu Powiatu 
Wołomińskiego, resztę finansu-
je szpital. 

O tym, że remont oddziału 
był konieczny, najlepiej świad-
czą liczby. W Szpitalu Powia-
towym w Wołominie rodzi się 
ok. 1600 dzieci rocznie. Pod 
tym względem placówka osiąga 
doskonałe wyniki na tle innych 
szpitali powiatowych, w których 
rodzi się znacznie mniej dzieci. 
Ten wysoki poziom utrzymuje 
się od kilku lat. – W 2014 roku, 
jeśli chodzi o liczbę porodów, 

zdobyliśmy pierwsze miejsce w 
województwie mazowieckim. 
Rok 2016 był równie udany, 
przyjęliśmy 1623 porody, mimo 
remontu udało się utrzymać 
wysoki poziom - powiedział or-
dynator Oddziału Ginekolo-
giczno-Położniczego dr n. med. 
Ryszard Stańczak. 

 Rok 2017 zaczął się rów-
nie imponująco, w pierwszym 
kwartale w oddziale położniczo-
-ginekologicznym odnotowano 
432 porody. W tym samym cza-
sie hospitalizowano w oddziale 
823 pacjentki (o 20% więcej, 
niż w adekwatnym okresie ub. 
roku; w całym 2016  r. hospita-
lizowano 2725 pacjentek) oraz 

udzielono 2033 porad w Izbie 
Przyjęć. W pierwszym kwartale 
2017 r. we wszystkich szpital-
nych oddziałach hospitalizowa-
no 4102 pacjentów, w tym 823 
w oddziale ginekologiczno-
-położniczym. Co piąty pacjent 
wołomińskiego szpitala trafił na 
ten oddział. Wyniki te świadczą 
o nieustannej, dobrej renomie 
wołomińskiego oddziału gine-
kologiczno-położniczego.                                       

Red.

Wyczekiwany z niepokojem od ponad miesiąca piątek 30 czerwca przyniósł tegorocznym absolwentom rembertowskiego „Koś-
ciucha” powód do ogromnej radości i wielkiej ulgi. Pochwalmy się krótko: wszyscy zdali!

Podczas jednej z uroczystości szkolnych 

Dyrektor szpitala z dumą prezentuje gościom odnowione pomieszczenia

Otwarcie placówki Banku Spółdzielczego w Ostrowi Mazowieckiej (czytaj na str. 3) połączone zostało z otwarciem (po remoncie) 
Oddziału Ginekologiczno-Położniczego w Szpitalu Powiatowym w Wołominie. Uroczystość odbyła się 28 czerwca.
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Stowarzyszenie SOS Wio-
ski Dziecięce w Polsce prowadzi 
już drugą edycję kampanii re-
krutacyjnej „Szukamy Rodziców 

SOS”. Chce dzięki temu dotrzeć 
do osób, które zdecydują sie 
stworzyć rodziny w Wioskach 
SOS i zapewnić porzuconym 

dzieciom dom pełen miłości.
Natalia Kukulska, amba-

sadorka SOS, powiedziała: „Z 
podziwem obserwuję rodziców 

SOS. Widzę, że dzieci znajdują-
ce się pod ich opieką, pięknie się 
odwdzięczają. Tak wiele przeszły, 
tak bardzo potrzebowały rodzin-
nego ciepła, że potrafią lepiej niż 
ktokolwiek docenić domowe og-
nisko. Obecnie trwa kryzys ro-
dzicielstwa zastępczego i coraz 

mniej osób decyduje się na taki 
sposób na życie.

To sprawia że oczekiwanie 
dzieci, na rodzinną opiekę trwa 
bardzo długo”.

Anna Dereszowska, która 
jest także Ambasadorką SOS, 
mówi: „Na co dzień nie myśli-

my o tym, jakim dramatem jest 
wychowywanie się bez rodzi-
ców, bez właściwej opieki. Liczy 
się czas, bo każdy dzień oczeki-
wania oznacza dla tych dzieci 
cierpienie”.

Andrzej Lek

Szlachetna kampania

Międzyzdroje pełne gwiazd 4. Praskie 
Lato Filmowe

Anna Dereszowska i autograf dla czytelników MGRNatalia Kukulska i autograf dla czytelników  MGR

Ponad stu artystów, gwiazd tea-
tru, kina, muzyki, najlepsze spektakle 
teatralne, najciekawsze propozycje 
muzyczne i kultowe filmy. To wszyst-
ko w wakacyjnej atmosferze. 

Tak zapowiada się 22. Festiwal 
Gwiazd w Międzyzdrojach, który 
rozpoczął się 5 lipca 2017 roku. Na 

liście gwiazd, które zostawią ślad swo-
jej dłoni w Międzyzdrojach, znaleźli 
się m.in: Paweł Małaszyński, Edyta 
Bartosiewicz, Piotr Szwedes, Justyna 
Sieńczyłło, Iza Kuna, Janusz Kon-
dratiuk. Dyrektorem 22. Festiwalu 
Gwiazd został Olaf Lubaszenko.

Justyna Sieńczyłło

Autograf dla czytelników MGR  Jarosława Jakimowicza i Olafa Lubaszenki

Olaf Lubaszenko

Artystyczny autograf 
Andrzeja Pągowskiego

Jarosław Jakimowicz i Andrzej Pągowski

Projekcje filmów za jedyne 10 zł!
3.07 - 31.08 
Spędzasz lato w mieście i zastanawiasz 
się, co zrobić z wolnym czasem? Znu-
dziły Ci się dotychczasowe rozrywki? 
Nie przejmuj się! W tym roku rusza 
4. edycja Praskiego Lata Filmowego, 
podczas którego będziesz miał okazję 
raz jeszcze zobaczyć kinowe hity ostat-
nich miesięcy! W programie rodzimy 
produkcje i filmy iskrzące od świetnych 
kreacji aktorskich, a wszystko to w bar-
dzo atrakcyjnej cenie.

„Dobrze się kłamie w miłym towarzy-
stwie”, reż. Paolo Genovese
Siedmioro długoletnich przyjaciół spo-
tyka się na kolacji. Dla urozmaicenia 
wieczoru rozpoczynają zabawę polega-
jącą na dzieleniu się między sobą treś-
cią każdego SMS-a, e-maila, rozmowy 
telefonicznej, jakie otrzymują w trakcie 
spotkania. Kiedy tym samym wiele ta-
jemnic zaczyna wypływać na światło 
dzienne, niewinna gra rodzi konflikty, 
które niełatwo będzie zażegnać... 
Najbliższy seans: 7 lipca (piątek)
Więcej na stronie: http://www.kino-
praha.pl/cykl/4-praskie-lato-filmowe
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Porady Księgowo-Prawne

Zmiana opodatkowania 
aportów - nowelizacja 

ustaw o CIT i PIT
Od stycznia 2017 zmianie 

uległ art. 17 ust. 1 pkt 9 usta-
wy o podatku dochodowym 
od osób fizycznych oraz art. 
12 ust. 1 pkt 7 ustawy o po-
datku dochodowym od osób 
prawnych. Oba artykuły do-
tyczą opodatkowania aportów 
odpowiednio dla podatników 
PIT jak i podatników CIT.

Stan prawny przed no-
welizacją ustaw stanowił, że 
przychodem dla wspólnika 
jest równowartość nominalna 
udziałów (akcji), które zostały 
objęte w zamian za wniesio-
ny wkład do przedsiębior-
stwa. Dość często zdarzało 
się, że podatnicy spierali się 
z przedstawicielami organów 
podatkowych co do szaco-
wania przez nich wysokości 
tegoż przychodu a szczegól-
nie w przypadku wniesienia 
tzw. aportu z agio, tzn. że 
podatnik wnosząc taki aport 
otrzymuje udziały bądź akcje 
o wartości nominalnej niż-
szej niż wartość wnoszonego 
wkładu. Wydawałoby się, że 
wydany przez NSA wyrok z 
dnia 20 lipca 2015 rok zakoń-
czył spory między podatnika-
mi a organami podatkowymi. 
Siedmiu sędziów określiło, że 
organy podatkowe nie mogą 
dokonywać zmiany  wysoko-
ści przychodu, nawet w sytu-
acji gdy wartość ta znacznie 
odbiega od wartości rynkowej 
przedmiotu wkładu.

W obecnym stanie praw-
nym wysokość przychodu 
stanowi wartość wkładu okre-
ślona w statucie lub umowie 
spółki, a w przypadku jej 
braku w innym dokumencie 
o podobnym charakterze do 
spółki wnoszony jest wkład 
niepieniężny w innej postaci 
niż przedsiębiorstwo lub jego 
zorganizowana część. Jeżeli 
wartość ta okaże się niższa 
niż wartość rynkowa lub nie 
zostanie ona określona w sta-
tucie bądź umowie spółki lub 
innym dokumencie o podob-
nym charakterze to wysokość 
przychodu będzie stanowi-
ła wartość rynkowa aportu 
określoną na dzień przenie-
sienia własności przedmiotu 
wkładu niepieniężnego. Tak 
więc organy podatkowe będą 
miały uprawnienia do zwe-
ryfikowania wartości wnie-
sionego wkładu. Aby przed-
siębiorca mógł uchronić się 
przed ryzykiem podatkowym, 
powinien rozważyć zlecenie 
wykonania rzetelnej wyceny 
przez rzeczoznawcę majątko-
wego. Może ona być pomoc-
na w ewentualnym sporze z 
przedstawicielami organów 
podatkowych. 

Okoliczności te powodu-
ją, że z punktu widzenia po-
datku dochodowego nie ma 
znaczenia jaka część wnoszo-
nego wkładu zostaje przezna-
czona na kapitał zakładowy 

a jaka na kapitał zapasowy 
(agio).

Powyższe spowodowało 
kolejną zmianę  w  ustawie o 
podatku od osób prawnych 
dotyczącą kosztów uzyskania 
przychodu, gdzie zniesio-
no ograniczenie dotyczące 
możliwości  zaliczania do 
podatkowych kosztów od-
pisów amortyzacyjnych od 
początkowej wartości środ-
ków trwałych oraz wartości 
niematerialnych i prawnych, 
które zostały nabyte w postaci 
wkładu niepieniężnego, od tej 
części ich wartości, która nie 
została przekazana na kapitał 
zakładowy spółki (uchylenie 
art. 16 ust. 1 pkt 63 lit. d).

Konsekwencją zmiany 
ustawy dotyczącej opodatko-
wania aportów jest zwiększe-
nie obciążeń podatkowych 
zarówno dla płatników po-
datku PIT jak i CIT, którzy 
wnoszą do spółek wkłady 
niepieniężne w postaci innej 
niż przedsiębiorstwo lub jego 
zorganizowana część.

Opracowała: 
Agnieszka Rostkowska
Kancelaria Podatkowa 

Skłodowscy

http://sklodowscy.pl/ak-
tualnosci/warto-wiedziec/
zmiana-op o datkowania-
-aportow-nowelizacja-ustaw-
-o-cit-i-pit

Nagrody Burmistrza 
dla najlepszych uczniów

W tym roku spośród wszyst-
kich kobyłkowskich szkół udało 
się wyłonić 6 uczniów, którzy 
swoją postawą, wzorowym za-
chowaniem, pomocą drugiemu 
człowiekowi, zaangażowaniem 
i przede wszystkim wysokimi 
osiągnięciami w nauce wyróżnili 
się na tle pozostałych rówieśni-
ków. Do grona nagrodzonych za 
wysokie wyniki w roku szkol-
nym 2016/2017 należą:
Zespół Szkół Publicznych nr 1:
•	 Julia Kadłubowska, uczennica 

VI klasy podstawowej ze śred-
nią 6,00;

•	Kinga Góral, uczennica I klasy 
gimnazjum ze średnią 5,92.

Zespół Szkół Publicznych nr 2:
•	Michał Kossowski, uczeń III 

klasy gimnazjum ze średnią 
5,36;

•	Dawid Tomczyk, uczeń III kla-
sy gimnazjum ze średnią 5,20.

Zespół Szkół Publicznych nr 3:
•	Milena Duklas, uczennica VI 

klasy podstawowej ze średnią 
5,73;

•	Dawid Duklas, uczeń III klasy 
gimnazjum ze średnią 5,72.

Każdy z wyróżnionych ucz-
niów dostał nagrodę o wartości 
500 zł. Młodzieży gratulujemy 
dotychczasowych osiągnięć i 
życzymy sukcesów w kolejnych 
etapach edukacji.

Tegoroczni wyróżnieni przez burmistrza uczniowie to osoby, które w swojej drodze nie idą na 
skróty i po latach edukacji mogą pochwalić się wybitnymi osiągnięciami. Młodzież, która z gło-
wą pełną pomysłów realizuje się w różnorodnych dziedzinach. Młodzież ambitna, kreatywna i 
nietuzinkowa!
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Celem wprowadzenia pro-
gramu Radzymińska Karta 
Mieszkańca jest budowanie lo-
kalnej tożsamości mieszkańców 
w wielu aspektach – od iden-
tyfikowania się z radzymińską 
historią i tradycją po płacenie tu 
podatków i budowanie lojalno-
ści konsumenckiej wobec lokal-
nych przedsiębiorców.

- Chcemy, aby radzyminiacy 
identyfikowali się z gminą, w któ-
rej mieszkają i byli z tego dumni. 
Dzięki Radzymińskiej Karcie 
Mieszkańca możemy zapropono-
wać mieszkańcom wiele korzyści, 
związanych z zamieszkaniem 
w naszej gminie, począwszy od 
bezpłatnych przejazdów komu-
nikacją gminną, poprzez dopła-
ty do opieki nad najmłodszymi 
dziećmi, po komercyjne oferty, 
przygotowane przez firmy part-
nerskie – powiedział Krzysztof 
Chaciński, burmistrz Radzy-
mina. Jednocześnie karta jest 
uniwersalnym narzędziem, op-
artym na nowych technologiach, 
dzięki którym będziemy mogli w 
prosty sposób rozwijać jej funk-
cjonalność. Od strony technicz-
nej została przygotowana w taki 
sposób, aby mogła w przyszłości 
pełnić np. funkcję zbliżeniowego 
dostępu do obiektów gminnych 
czy integracji z systemami infor-
matycznymi naszych jednostek 
organizacyjnych.

Transport publiczny, 
Bon Malucha i wiele 

innych korzyści 
Listę przywilejów zwią-

zanych z posiadaniem Radzy-
mińskiej Karty Mieszkańca 
otwierają korzyści związane z 
transportem publicznym. Kar-
ta uprawnia do bezpłatnych 
przejazdów gminnymi liniami 
R i N. Ponadto na karcie będzie 
można kodować bilety długo-
okresowe ZTM Warszawa. Ta 
możliwość w połączeniu z fak-
tem, że gminne rozkłady jazdy 
są dostosowane do rozkładów 
warszawskich autobusów linii 
738, 705 i N61, ułatwia korzy-
stanie z komunikacji publicznej 
na terenie gminy Radzymin i w 
Warszawie. - Jedna karta w port-
felu i wiele zastosowań - to było 
jedno z głównych założeń przy 
tworzeniu Radzymińskiej Karty 
Mieszkańca – mówi Krzysztof 
Chaciński, burmistrz Radzy-
mina. - Dzięki podpisanej przez 
Gminę Radzymin umowie z 
Zarządem Transportu Miejskie-

go w Warszawie, poszerzyliśmy 
funkcjonalność karty i jesteśmy 
w gronie zaledwie sześciu około-
warszawskich gmin, które dają 
mieszkańcom możliwość kodo-
wania na karcie mieszkańca bi-
letu okresowego ZTM”. 

Dla posiadaczy Radzymiń-

skiej Karty Mieszkańca Gmi-
na Radzymin przygotowała 
również nowy samorządowy 
program pod nazwą „Bon Ma-
lucha”, który zacznie obowiązy-
wać od 1 września 2017 r. Jego 
celem jest ułatwienie opieki nad 
dziećmi do trzeciego roku życia. 
Rodzice małych dzieci, którzy 
wyrobią sobie i dziecku Radzy-
mińską Kartę Mieszkańca, będą 
mogli ubiegać się o dofinanso-
wanie do udokumentowanych 
kosztów opieki, np. opłat za żło-
bek lub wynagrodzenia dla nia-
ni, w wysokości od 300 do 500 zł 
miesięcznie na dziecko. 

Z Radzymińską Kartą 
Mieszkańca będzie można uzy-
skać zniżki na zajęcia i wydarze-
nia organizowane przez gminne 
instytucje: Bibliotekę Publiczną 
Miasta i Gminy Radzymin oraz 
Radzymiński Ośrodek Kultu-
ry i Sportu. W przygotowaniu 
są m.in. promocyjne ceny na 
udział w zajęciach i wydarze-
niach kulturalnych, sportowych 
i edukacyjnych. Planowane ulgi 
wynoszą od 20% do 30%. Po-
nadto karta będzie uprawniała 
do dostępu na preferencyjnych 
zasadach do gminnej infra-
struktury sportowej – boisk i hal 
sportowych. Zniżki na zajęcia 
sportowe zaoferował także Ra-
dzymiński Klub Sportowy Ma-
zur Radzymin. Szczegóły będą 
podawane na stronie interneto-
wej karty w miarę dostępności 
zajęć, wydarzeń i obiektów.

W ramach budowania 
oferty Radzymińskiej Karty 
Mieszkańca Gmina Radzymin 
pracuje nad umowami z Gminą 
Wołomin oraz Wyszkowskim 
Ośrodkiem Sportu i Rekreacji, 
aby umożliwić posiadaczom 
karty zniżki na korzystanie z 

pływalni w Wołominie i Wy-
szkowie. Planuje się, że zniżki 
będą obowiązywały najpóźniej 
od 1 sierpnia br., a ich wysokość 
wyniesie pomiędzy 20% a 30% 
w zależności od cennika w róż-
nych porach doby. W kolejnych 
miesiącach Gmina Radzymin 
będzie dążyła do rozszerzania 
oferty o zniżki na inne pobliskie 
pływalnie.

W gronie partnerów Ra-
dzymińskiej Karty Mieszkańca 
jest też gminne Centrum Me-
dyczne im. Bitwy Warszawskiej 
1920 r. w Radzyminie, które 
proponuje zniżki 20% na ko-
mercyjne usługi medyczne oraz 
możliwość bezpłatnego korzy-
stania z wybranych badań pro-
filaktycznych. Dokładne infor-
macje o dostępnych badaniach 
będą można uzyskać podczas 
rejestracji.

Oferty specjalne 
od lokalnych 

przedsiębiorców
W ramach programu Ra-

dzymińskiej Karty Mieszkań-
ca gmina zwróciła się do firm 
działających na lokalnym rynku 
z propozycją współpracy i przy-
gotowania ofert specjalnych 
dla posiadaczy karty. Program 
partnerski pod hasłem „Lokal-
ni Lojalni” spotkał się z dużym 
zainteresowaniem biznesu – do 
dnia premiery Radzymińskiej 
Karty Mieszkańca dołączyło 
do niego 33 partnerów – firm 
komercyjnych i stowarzyszeń. 

Aktualne oferty firm partner-
skich są dostępne na stronie 
www.rkm.radzymin.pl oraz 
w  punktach oznaczonych na-
lepkami Radzymińskiej Karty 
Mieszkańca.

Współpraca w ramach 
partnerstwa zakłada promowa-

nie przez gminę tych lokalnych 
firm, które zaoferują posiada-
czom karty specjalne rabaty lub 
korzyści. W ten sposób rośnie 
atrakcyjność karty dla miesz-
kańców, zaś przedsiębiorcy 
mogą budować lojalność klien-
tów oraz wzmacniać swoją po-
zycję na lokalnym rynku. 

Przyszłościowa 
technologia

Dzięki zastosowanej w 
karcie bezprzewodowej tech-
nologii NFC (ang. near-field 
communications, co oznacza 
bezprzewodową komuni-
kację między urządzeniami 
w niewielkim zasięgu) oraz 
wspierającemu działanie karty 
zapleczu informatycznemu, w 
przyszłości zakres funkcji Ra-
dzymińskiej Karty Mieszkańca 
może być systematycznie po-
szerzany. Będzie ona mogła być 
wykorzystywana np. jako karta 
dostępu do gminnych obiek-
tów sportowych (remontowa-
ne obecnie boiska czy szkolne 
hale sportowe) lub punktów 
odbioru odpadów, jak również 
współpracować z systemami 
informatycznymi typu szkol-
ne dzienniki elektroniczne, 
systemy biblioteczne czy inne 
systemy jednostek gminnych. 
Już teraz od 1 lipca zbliżeniowe 
czytniki będą wykorzystywane 
w gminnych busach do wery-
fikacji uprawnień bezpłatnego 
przejazdu. Karta Mieszkańca 
jest w pełni przygotowana tech-

nologicznie do rozwoju swoich 
funkcjonalności i dodawania 
nowych usług oraz korzyści.

Jak otrzymać 
Radzymińską Kartę 

Mieszkańca?
Radzymińską Kartę Miesz-

kańca mogą otrzymać miesz-
kańcy zameldowani w Gminie 
Radzymin oraz deklarujący 
gminę jako miejsce swojego za-
mieszkania, o ile rozliczają po-
datek dochodowy w Urzędzie 
Skarbowym w Wołominie. Kar-
tę na wniosek rodziców otrzy-
mają także dzieci i młodzież. 

Wnioski można składać 
osobiście w punkcie wydawania 
kart w jednym z dwóch budyn-
ków Urzędu Miasta i Gminy 
Radzymin oraz w mobilnych 
punktach wydawania kart, któ-
re będą organizowane podczas 
letnich imprez plenerowych, 
m.in. podczas festynu „Wianki 
w Załubicach” w dn. 24 czerw-
ca.

Procedura wydawania zo-
stała uproszczona tak, aby kartę 
można było otrzymać pod-
czas jednej wizyty w urzędzie. 
W tym celu należy wypełnić 
wniosek oraz przedstawić do-
wód osobisty lub – dla osób 
niezameldowanych w Gminie 
Radzymin – dowód osobisty 
łącznie z potwierdzeniem rozli-
czania PIT w US Wołomin. Kar-
ta jest dokumentem imiennym 
ze zdjęciem, które będzie robio-
ne na miejscu podczas wyda-
wania karty. Dane do wniosku 
będzie można również wkrótce 
wypełnić w formularzu on-line, 
który będzie dostępny na stro-
nie www.rkm.radzymin.pl.

Radzymińska Karta Miesz-
kańca jest bezpłatna i zachowu-
je ważność przez dwa lata od 
momentu jej wydania. 

Dalsze informacje o 
Radzymińskiej Karcie 

Mieszkańca
Więcej informacji o Ra-

dzymińskiej Karcie Mieszkańca 
znajduje się na stronie www.
rkm.radzymin.pl, gdzie będą 
zamieszczane aktualności nt. 
bieżących zniżek i przywilejów. 
Zasady wydawania i używania 
Radzymińskiej Karty Miesz-
kańca określa Regulamin we-
ryfikacji uprawnień związanych 
z programem Radzymińskiej 
Karty Mieszkańca oraz wy-
dawania i używania Radzy-

mińskiej Karty Mieszkańca, 
wprowadzony zarządzeniem 
Burmistrza Radzymina nr 
0050.50.2017 z dn. 7 czerwca 
2017 r. Informacje nt. karty 
będą również zamieszczane na 
stronie internetowej Gminy 
Radzymin, w biuletynie „Ra-
dzyminiak” oraz w pozostałych 
gminnych kanałach informa-
cyjnych.

Firmy partnerskie Radzy-
mińskiej Karty Mieszkańca, 
które dołączyły do programu 
do 22 czerwca br.:
AND Tech – instalacje teletech-
niczne
Apteka „Od Serca”
BETONOSFERA Produkcja 
Betonów
Centrum Medyczne im. Bitwy 
Warszawskiej 1920 r.
Da Grasso – pizzeria 
Elżbieta Kursa-Leder – salon 
kosmetyczny
GierArt – pracownia luster
Intermarche Radzymin - super-
market
IT Logic – produkty i usługi in-
formatyczne
Ja Ty Kwiaty – kwiaciarnia 
JOY Szkoła Języków Obcych 
Kucyk Design – firma reklamo-
wa
La Pasta – restauracja 
Lux Optyka
Mansoor Academy Szkoła Ję-
zykowa
MEBL-AR – centrum meblowe
Merkury – centrum odzieżowe
Moto Manual Aftermarket
Naturhouse – zdrowie żywienie
Next Color Radzymin – serwis 
blacharsko-lakierniczy
Od Diamentu do Brylantu Ilo-
na Zawadziło – kosmetyki
Panorama – Centrum Medycz-
ne
Panorama – delikatesy
PKM Fight Club Radzymin
PLANET Szkoła Językowa
Pupil – sklep zoologiczny
RKS Mazur Radzymin – klub 
sportowy
Sensoryczek Gabinet Integracji 
Sensorycznej i Terapii Dziecię-
cej
STEFMED - stomatologia
Sushi Wotushi - gastronomia
TAGO Przedsiębiorstwo Prze-
mysłu Cukierniczego
Verodom Bambot i Wspólnicy 
Sp. J. – firma deweloperska
Willa Developer – firma dewe-
loperska

Radzymińska Karta Mieszkańca wystartowała!
Gmina Radzymin wprowadza Radzymińską Kartę Mieszkańca, dzięki której od 1 lipca br. mieszkańcy gminy mogą skorzystać z przywilejów przygo-

towanych przez samorząd, jednostki gminne, organizacje oraz firmy partnerskie. Radzymińska Karta Mieszkańca uprawnia m.in. do bezpłatnych prze-
jazdów komunikacją gminną, skorzystania z „Bonu Malucha”, promocyjnych cen biletów na gminne wydarzenia kulturalne, zniżek na wybrane zajęcia 
i dostęp do infrastruktury sportowej. Na karcie będzie można także zakodować długookresowe bilety ZTM Warszawa. O wydanie karty mogą ubiegać się 
wszyscy mieszkańcy Gminy Radzymin, którzy są tu zameldowani lub rozliczają podatek dochodowy w Urzędzie Skarbowym w Wołominie. 
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego 
w Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię brukarzy. Tel. 512 28 92 77
• Zatrudnimy szwaczki do szycia 

odzieży roboczej w Rembertowie. 
Tel. (22) 610 20 15

• Zatrudnię pracownika do montażu 
systemów wentylacji i klimatyzacji. 
Tel. 501 021 091

• Zatrudnię w cukierni w Dąbrówce 
kobiety na atrakcyjnych warunkach 
Tel. (29) 7578056, 602 351 430

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

• Sprzedam używane z Niemiec: pralki, 
lodówki, zmywarki, rowery, zamra-
żarki, piekarniki do zabudowy itp. 
Tel. 502 188 233

SKUP, SPRZEDAŻ

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Auto części i skup samochodów
Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

• Sprzedam pół bliźniaka w Rembertowie. 
Tel. 601 21 64 55

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

Zakład Kamieniarski wykonuje: 
nagrobki, parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Cyklinowanie, piaskowanie, 
malowanie. Tel. 534085324

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Polski węgiel, orzech, groszek, miał 
i kruszywo. L. Czumaj, tel. 601 424 209

Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich w Ząbkach. Tel. 602 304 503

Sprzedaż kostki granitowej, piachu 
wiślanego, żwiru i tłucznia, wybu-
rzenia i rozbiórka różnych obiektów. 
Tel. 604 405 826

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

Hydro-Dan 
Usługi hydrauliczne 

tel. 507-701-878

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki łupane, stropy Teriwa. 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

Usługi remontowo - 
wykończeniowe, glazura, 

terakota, gipsowanie, 
malowanie, hydraulika i panele. 

Tel. 606 826 224

Zatrudnimy operatora koparko - 
ładowarki, posiadającego również 

uprawnienia do kierowania 
samochodami ciężarowymi (kat. C)

Baza w Małopolu - gmina Dąbrówka
Tel. 603 985 784,  500 524 437

Zatrudnimy drukarza do samodzielnej 
obsługi automatycznej linii sitodrukowej. 
Specjalność: lakierowanie UV. Mile widziane 
doświadczenie na podobnym stanowisku. 
Oferujemy pracę na pełen etat. Zapewniamy 
szkolenie z zakresu obsługi automatu.
Miejsce pracy: Marki. Cv prosimy przesyłać na 
adres: uszlachetnienie@wp.pl

Usługi ogólnobudowlane 
elewacje styropianem, remonty, 

wykończenia, podbitki, 
poddasze, tel. 504-298-135

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

Blacharstwo, lakiernictwo, 
autoholowanie 24h 

i wynajem lawet 
Zielonka
ul. Marecka 14
sowilo@op.pl
Tel. 731 333 560
731 333 590 



Gershwin to jeden z naj-
częściej granych kompozytorów 
XX wieku. Co oryginalne, arty-
sta ten znany jest równie dobrze 
w salach koncertowych, jak i w 
nocnych klubach. A do tego po-
dobno artysta niczym magnez 
przyciągał kobiety. Ta nietuzin-
kowa osoba stała się inspiracją 
do stworzenia festiwalu. Pod-
czas występów prezentowane 
są utwory George’a Gershwina 
oraz innych wybitnych kompo-
zytorów i librecistów musicalo-
wych z całego świata.

Festiwal odbywa się po raz 
trzeci. Jego twórcą i pomysło-
dawcą jest aktor i reżyser Ma-

rek Wysocki, a współtworzą go: 
Burmistrz Miasta Ząbki, Miej-
ski Ośrodek Kultury oraz Wyż-
sza Szkoła Współpracy Mię-
dzynarodowej i Regionalnej im. 
Zygmunta Glogera w Wołomi-
nie. Patronat honorowy nad fe-
stiwalem objęli: Marszałek Wo-
jewództwa Mazowieckiego oraz 

Zarząd Główny Związku Arty-
stów Scen Polskich.

Tego dnia ząbkowski park 
wypełniony był fanami muzy-
ki musicalowej. Galę finałową 
prowadzili: prezenterka telewi-
zyjna Ewa Tułacz i Jacek Bar-
czak. A występy musicalowe 
urozmaicali tancerze ze Studia 
Tańca Jiryny Nowakowskiej – 
TAP&JAZZ DANCE oraz gru-
pa Shock Dance. Przywitał nas 
występ ubiegłorocznego laure-
ata nagrody Gershwina, a tym 
samym zdobywcy statuetki 
„Funny Face” – Michała Kacz-
marka. 

Niespodzianką było po-
jawienie się na scenie Jerzego 
Hoffmana – wybitnej posta-
ci, której przedstawiać nie trze-
ba. Reżyser w tym roku obcho-
dził 60-lecie pracy artystycznej 
i 85-lecie urodzin. Z tej oka-
zji burmistrz Robert Perkow-
ski wręczył artyście Złote Serce, 

a prof. nadzw. Janusz Kowal-
ski - rektor Federacji Uczel-
ni Aglomeracji Warszawskiej, 
wręczył reżyserowi list gratu-
lacyjny za krzewienie edukacji 
i tożsamości narodowej. Z rąk 
ukraińskiego reżysera Borysa 
Malaniuka otrzymał medal śro-
dowisk twórczych Ukrainy „Za 
zachowanie historii”.

– Dziękuję za odznaczenie. 
Dziękuję środowisku ukraiń-
skiemu. Życzę Ukrainie spoko-
ju i pokoju – powiedział wzru-
szony Hoffman. – Życzę im 
wszystkiego najlepszego i aby-
ście zdrowi byli, bo to najważ-
niejsze.

Po tych wzruszającym ce-
remoniale przed publicznoś-
cią wystąpili: aktorka Agnieszka 
Mrozińska-Jaszczuk oraz aktor 
Teatru Roma Karol Jankiewicz. 
Następnie przyszła kolej na wy-
stępy półfinalistów. O statuetkę 
walczyło kilkunastu wokalistów: 
Karolina Wójcicka, Anna Ma-

ria Zawadzka, Jerzy Gmurzyń-
ski, Joanna Przyborowska, Joan-
na Nędzyńska, Aurelia Krząkała, 
Maryna Grabowiecka, Andrej 
Olenin, Marija Gajda, Magda-
lena Chołuj, Piotr Zemła, Kata-
rzyna Musiał, Paulina Malinow-
ska, Natalia „Natalee” Bezegłów, 
Aleksandra Dolna, Barbara Pio-
trowska i Marzena Wiechetek. 
Oceniało ich Jury w składzie: Jan 
Szurmiej - dyrektor polskich tea-
trów i Przewodniczący Kapituły 
Ogólnopolskiego Festiwalu Pio-
senki Musicalowej im. George’a 
Gershwina, aktorka Magdalena 
Cwen-Hanuszkiewicz, aktorka 
i piosenkarka - Adrianna God-

lewska-Młynarska oraz Joan-
na Wysocka – z wykształcenia 
dziennikarka, główny specjalista 
w Biurze Promocji UM Ząbki.

Gwiazdą wieczoru była Da-
nuta Błażejczyk, która dała mini 
recital tuż przed ogłoszeniem 
wyników konkursu. 

Magiczny świat musicali
Finalnie wyróżnienie za 

największą indywidualność Fe-
stiwalu otrzymał Piotr Zemła 
z Koszalina. Wyróżnienie Sek-
cji Estrady Zarządu Głównego 
Związku Artystów Scen Polskich 
za najciekawszą interpretację 
piosenki musicalowej otrzyma-
ła Barbara Piotrowska z Wrocła-
wia.  Nagroda za wyjątkowe wy-
konanie piosenki musicalowej 
od Grupy DSF powędrowała w 
ręce Anny Marii Zawadzkiej z 
Wasilkowa. Trzecie  miejsce w 
konkursie otrzymała Magdalena 
Chołuj z Morawicy. Druga na-
groda powędrowała do Marzeny 
Wiechetek z Ząbek. 

Statuetkę „Funny Face” 
i pierwsze miejsce otrzymał 
Andrej Olenin z Tarnopo-
la. A nagrodą dla publiczno-
ści był ponowny występ lau-
reata, który wykonał słynny 
utwór „Gdybym był boga-
czem” z musicalu „Skrzypek 
na dachu”.

Brawom nie było końca. 
Teraz zostaje nam czekać rok 
na kolejną, czwartą już edycję 
Festiwalu Piosenki Musicalo-
wej im. George’a Gershwina.

Sylwia Kowalska

W niedzielny wieczór, 25 czerwca, w Ząbkach, odbył się III Ogólnopolski Festiwal Piosenki Musicalowej im. George’a Gershwina. Poznaliśmy laureatów i mogliśmy rozkoszować się wspaniałą 
muzyką. 


